

Protokoll vid möte 2024-01-31

Mötestid: 17:15-18:00

Plats: TP43



<b>1. Mötets öppnande</b>	Jonas Larsson öppnade mötet 17.15.
<b>2. Val av justerare</b>	Elsa Bylin och Rasmus Ampén valdes till justerare.
<b>3. Mötets behöriga utlysande</b>	Mötet var behörigt utlyst.
<b>4. Adjungeringar</b>	Ida Hagsten
<b>5. Fastställande av föredragslista</b>	Föredragslistan godkändes.
<b>6. Närvaro från styrelsen</b>	Jonas Larsson Anthony Fredriksson Carl Sundquist, <i>sen</i> Agaton Långh, <i>sen</i> Henrik Andersson Johanna Lindberg Stina Andersson Rasmus Ampén Viktor Blyberg Amanda Svensson Elsa Bylin Moa Bergström
<b>7. Föregående mötesprotokoll</b>	Föregående mötesprotokoll godkändes.

**8. Avstämning  
föregående möte**

*Jonas:* Städa och/eller inventera förråd.  
Informellt inventera driven. Stötta samtliga  
poster (eller de som vill ha hjälp). **Klart.**

*Anthony:* Färdigställa äskningsredovisningen.  
**Klart.**

*Carl:* Fortsatt kontakt med Ahlsell och Postnord,  
möte med det eminenta utskottet. **Klart med  
Ahlsell.**

*Henrik:*

*Johanna:*

*Agaton:* Möte med utskottet imorgon, fortsätta  
planera med Logistikresan. **Sen.**

*Stina:*

*Rasmus:* Ska försöka ta bort en del emailkonton.  
Ändra emailkonton för snordf-posterna. Städa  
på hemsidan, lägga in utrymme för  
exjobsannonser och kanske gömma  
barnvakteriet. **Pågående.**

*Elsa:* Ska göra kursutvärderingar, ha kick-off, gå  
på nämndmöte, gå på ppg-möte, dra igång  
processen med gyllene moroten. **Klart.**

*Viktor:* Samma. **Klart.**

*Amanda:* Inventera förrådet (få nyckeln till  
förrådet, fördelaktigt). **Klart.**

<b>9. Projektledare LOGIN</b>	<i>Moa:</i> Ingenting händer och det är ett problem. Det söks efter en EDGB-projektledare. Det tittas runt på driven, specifikt på sök-formulär. Jätteredo att starta sök. Avvaktar EDGB-kompis.
<b>10. General Familjen</b>	<i>Amanda:</i> Har haft VK-dagen. Gick bra! Planerat massa gyckel. Håller på med överlämningar till den nya generationen. IGOR HAR NAMNSKYLT!
<b>11. Festerichefer</b>	<i>3Cant Elin:</i> Ej närvarande. Planering av vårbalen påbörjad (hörsägen). Äskning inkommande. <i>Escort Ida:</i> Planerar gyckel och planerar nattklubb 24/2. Pratar med FF vad de ska göra nästa år och planerar lätt examenssittningen.
<b>12. Eloise</b>	<i>Fanny:</i> Ej närvarande. Diskuterar marknadsföringen av tjejkvällen, har ej datum än.
<b>13. Event</b>	<i>Stina:</i> Allt det formella klart till LOG-dansen. Dekorationer planeras, info till servering ska skickas ut och info till de gycklande. Det är under kontroll och alla har koll på sitt!  Logistikveckan är lite mer oklar men det reder sig. Prissättning på mat under pubarna är det frågetecken kring. Om sektionen kan erbjuda rabatt? Priset i dagsläget ligger på 165kr för hamburgare och en öl. Live-quiz-kille vill ha 1500kr.
<b>14. Kassör</b>	<i>Anthony:</i> Har suttit med äskningsredovisningen och har fått godkänt på två stycken tilläggsäskningar (Logistikresan och

	Inspirationslunch aka julmys aka Mario Kart-turnering).
<b>15. Info &amp; PR</b>	<i>Rasmus:</i> Har gjort research inför städ av mejl och hemsida.
<b>16. Alumniansvarig</b>	<i>Henrik:</i> Har börjat ta kontakt med alumner, har fått svag kontakt! Hett tips från ordf. är att prata med KTS-avdelningen. De vill grilla korv.
<b>17. Näringslivsansvarig</b>	<i>Carl:</i> Ahlsell är intresserad. De vill ha en dag och en peng. Har fått kontaktuppgifter till PostNord och ska mejla typ ikväll.
<b>18. Arbetsmiljöombud</b>	<i>Johanna:</i> Har inte så mycket att uppdatera med. AMO-projekt är eventuellt på g.
<b>19. Ordförande</b>	<i>Jonas:</i> Inventering av förråd skedde i måndags. Det slängdes en del, städades en del. Kanske behöver köpa in fler ovvar till nästa år. Finns massa väskor kvar, de räcker eventuellt i tre år till. Kontakt ang hemmissionering.  <i>Amanda:</i> Inventering av förråd. Rensat mycket i förrådet. Många saker grillar, kubb etc. Fått nyckel till förråd. Projektgrupp till nytt festeri är igång. Fått kontakt med logistik-studenter och "konsult" från GDK.
<b>20. Rekrytering</b>	<i>Agaton:</i> Har kontakt med skola. De har blivit meddelade att de är välkomna. Det blir en fet resa den 21 mars (mitt under tenta-p). Utskottet har tenta på förmiddagen så lite hjälp av utomstående hade varit snällt. Trappan har kanske inte verksamhet den kvällen, väntar på

	<p>besked. Om de inte har pub kanske man kan vistas där ändå.</p> <p>Logistikresan har blivit beviljad ny budget! Ca\$h finns.</p> <p>Om det hemmissioneras inom kort kan det göras reklam för att det finns platser kvar (32 av 65 fyllda).</p>
<p><b>21. Studienämndsordförande</b></p>	<p><i>Elsa:</i> Kursutvärderingar i första hand just nu. Har varit på ett nämndmöte och ett ppg-möte. Det diskuteras att det ska tas ett krafttag gällande kandidatprogrammen. En kraftsamling för att uppmuntra de få SL- och FTL-studenter som finns att faktiskt stanna kvar. Kanske en pluggstuga? Lärare pratar om att arrangera studiebesök. <u>Stor</u> oro för ettorna.</p> <p>Gyllene moroten är igång.</p> <p><i>Viktor:</i> Det diskuteras att införa spärrpoäng då många studenter inte har tagit så många poäng i trean. Svårt att utgöra vem som har gjort vad i grupparbeten, ojämn nivå bland studenterna.</p> <p>Kick-off fortfarande på tapeten, crazzzy monday.</p> <p>Ordf. (och Clas) har idéer om hur vi ska marknadsföra oss på öppet hus.</p>

<b>22. Övriga frågor</b>	Vårmötet, spekulerar kring datum. Kanske 14/5.
<b>23. Nästa möte</b>	Nästa lunchmöte är: 2024-02-07 Nästa kvällsmöte är: 2024-02-14
<b>24. Att göra till nästa möte</b>	<p><i>Jonas:</i> Hemmissionera. Hjälpt till med Logdansen och stöttat projekgruppen för nytt festeri. Kontaktat SAm på LinTek så de är med i loopen.</p> <p><i>Anthony:</i> Hemmissionera, ska kontrollera status på revisorer.</p> <p><i>Carl:</i> Spikat grejerna med Ahlsell till Logistikveckan och kollat läget med PostNord.</p> <p><i>Henrik:</i> Ska fortsätta höra sig omkring bland alumnerna. Ska kolla på lunch-möjligheter.</p> <p><i>Johanna:</i> Gå på AMO-råd och kolla upp AMO-projekt.</p> <p><i>Agaton:</i> Ha möte med utskottet och planera praktiskt inför logistikresan och kolla upp ev intressenter.</p> <p><i>Stina:</i> Gå på bokningsmöte inför pub på logistikveckan. Prata lite om nytt festeri. Vidare planera logistikveckan.</p> <p><i>Rasmus:</i> Implementera sin research. Marknadsföra GM, logdansen och hemmissionering.</p>

	<p><i>Elsa:</i> Spikat ett datum för crazzzzy monday. Förhoppningsvis är alla utvärderingar klara då.</p> <p><i>Viktor:</i> Spånat nytt pedagogiskt pris.</p> <p><i>Amanda:</i> Projektgrupp klar. Slänga saker i förråd som borde slängts i måndags.</p>
<b>25. Mötets avslutande</b>	Jonas Larsson avslutade mötet 18.12.

Protokoll fört av:

Justering:

Amanda Svensson

Jonas Larsson

.....

.....

Elsa Bylin

.....

Rasmus Ampén

.....